
8.11.2023  

  

Moni Järvensivun alueella asuva lapsi käyttää linjaa nro 6 koulumatkoillaan Sammon kouluun. Koulun 

läheisyydessä liikenne ei ole aina näyttäytynyt jalankulkijoille turvallisena ja siksi tämä bussilinja on 

palvellut hyvin koululaisten tarpeita. Onko tarkoitus, että linjamuutokset koskien Järvensivun aluetta jäävät 

nykyisen kesäajan suunnitelmien mukaiseksi myös tulevasta syksystä eteenpäin? Toivomme Sammon 

koulun vanhempainyhdistyksessä, että tässä aiemmin esittämäni näkökulma asiaan otettaisiin huomioon 

suunnittelussa. Kyse on kuitenkin lasten turvallisesta ja suunnitelmallisesta kulkemisesta kodin ja koulun 

välillä.  

  

Vanhempainyhdistys seuraa ja valvoo tarvittaessa (esim. koulun aloituksen yhteydessä) liikennettä 

koulun läheisyydessä ja on siksi hyvin perillä turvallisuudesta koulun alueella.  

  

Ystävällisin terveisin Sammon koulun vanhempainyhdistyksen puolesta:  

Annukka Kosonen 
varapuheenjohtaja 
 

  

  


